
Resposta a la Ciutadania d’ICV al Ple de 20/05/09 
 
Registre 6384 
Samuel Collado Ruiz 
 
 
L’alumnat i famílies de l’IES La Mallola, en representació de tots els joves 
d’Esplugues, demanem a l’equip de govern del nostre Ajuntament quines 
mesures prendrà davant els fets que van patir dues companyes del nostre 
institut el darrer 9 de maig a la discoteca Young Cherry. 
 
També sol·licitem als altres partits polítics: PP, ICV, CiU i ERC que diguin 
si pensen fer alguna cosa al respecte. 
 
Nosaltres demanem: 
 

1. El tancament de les discoteques que controla l’acusat. 
2. Que el violador no pugui sortir de la presó amb fiança. 
3. Que si li apliqui la pena màxima de presó. 

 
Tot i que sabem que no és competència municipal volem que el Ple 
s’impliqui i aconsegueixi que les autoritats competents controlin i 
investiguin el funcionament d’aquestes discoteques perquè s’hi 
infringeixen moltes normes, com ara: fumar, vendre alcohol a menors 
d’edat, subministrar drogues, deixar entrar a joves que no tenen l’edat 
mínima i abusar de menors. 
 
El grupo de, ¿se oye?, el grupo de Iniciativa también damos todo el apoyo al 
pleno del Ayuntamiento para poder personarnos como acusación popular y 
todas las diligencias que se crean oportunas. También damos el apoyo al 
alumnat, a las familias y al instituto La Mallola con todas las acciones que 
hagan, y bueno, tendrán, no solamente nuestro apoyo sino nuestra presencia, 
tanto los días de juicio como en cualquier concentración que se haga.  
 
Y bueno, de hecho ya hemos hablado con el defensor del menor, etc., etc., 
pero de momento es apoyar absolutamente todo y intentar que a este violador, 
a este agresor, se le meta cuanto antes en la cárcel, y evidentemente, como 
ponen aquí, que cumpla todos los años que le corresponden y que no salga 
más, y que ninguna discoteca, que estamos hablando de discotecas que están 
diseñadas o hechas para crías jóvenes, donde no se consume alcohol y donde 
hay un horario en el que pueden ir, que puedan ir con tranquilidad, que puedan 
tener un sitio de ocio, y que no haya estos mal nacidos que acaban abusando 
de ellas. 
 
 
 
 
 
 



Registre 6352 
Francisco Felipe Rodríguez 
 
 
Queremos agradecer a este Ayuntamiento, la subvención concedida a 
esta Asociación para el año 2009 de 154,50€ para el mantenimiento del 
local, ya que el año anterior nos fue denegada. 
 
Gastos anuales de mantenimiento del local de ésta Asociación: 
 
Impuesto contribución de Esplugues  355€ 
Impuestos Metropolitana de Barcelona   60€ 
Agua       300€ 
Electricidad      220€ 
Teléfono (no podemos pagarlo)      0€ 
Seguro obligatorio    180€ 
Conservación       60€ 
Gastos de oficina       75€ 
 
Total año             1.250€ 
 
 
Preguntas 
 
1.-¿Quien paga al resto de Asociaciones de Vecinos de Esplugues estos 
gastos? 
2.-Si estos gastos o parte de ellos son subvencionados por este 
Ayuntamiento al resto de asociaciones ¿por qué a Finestrelles no? 
3.- ¿Con la subvención de 154,50€ en dos años, tenemos que ceder el 
local a las campañas electorales? 
4.- Agradeceríamos a los partidos políticos que hiciesen las preguntas 
que consideren oportunas en sus ruegos y preguntas. 
 
Nota: Entregar copia de este escrito a todos los partidos políticos. 
 
Resposta de la Sra. Lidia Ibáñez: 
 
Una cosa, és evident que és un tracte desigual. L’Associació de veïns del 
Centre té un local que es va llogar no fa pas gaire, l’Associació de veïns del 
Gall té un local municipal, l’Associació de veïns de La Plana té un local 
municipal, la de Can Clota també, la de Can Vidalet també, i Finestrelles no, i a 
més carreguen amb tota la despesa ells, per tant em sembla increïble i no sé si 
té alguna explicació que regategin aquest tipus de subvenció, vaja, és que per 
a mi no té cap explicació. 
 
 
 
 
 



Registre 6378 
Eulàlia Herranz / Núria Roig 
Elisabeth Millà / Mª Teresa Carbonell 
Jordi Raventós 
 
 
 
Aviat farà un any, concretament el mes de juliol, que va ser aprovat 
inicialment el projecte de ROM. 
Les persones signants vam presentar unes al·legacions, el termini de les 
quals acabava a principis de setembre. Al cap de tres mesos 
aproximadament vam mantenir una conversa amb el portaveu del PSC on 
s’ens va detallar el resultat de les nostres al·legacions; fins i tot després 
vam mantenir una altra conversa amb els portaveus de tots els grups 
municipals. 
A nosaltres ens va semblar imminent l’aprovació definitiva del ROM. Com 
és que ja han passat uns quants mesos i encara no s’ha portat a ple per a 
la seva aprovació definitiva? En quin estadi es troba? 
 
Nosaltres pensem que en el pròxim ple es pot aprovar perfectament el 
reglament i ja està. S’ha encallat, en primer lloc es va votar que sí, fins i tot 
nosaltres vam votar que sí, es van presentar al·legacions dels veïns que 
pensàvem nosaltres que les havíem d’intentar incorporar, s’han incorporat a 
mitges però bé, en tot cas és una negociació, i desprès es va encallar pel tema 
del protocol. Nosaltres hem arribat a la conclusió, desprès de molt de debat, 
que en definitiva el protocol ens interessa als polítics, però a la gent el que 
l’interessa parlar en el ple, per tant confiem que en el ple que ve es pugui 
aprovar el reglament. 
 


